
Zápis z veřejné schůze OV Kuří se zástupci města konané dne 

17.1.2022 (18:00) 

 

Přítomni: T. Kořán, R. Vít, K. Chaloupecký, D. Kakeš, J. Zmeškal, J. Fiala 

Omluven: F. Dohnal 

Za město: D. Michalička – starosta města, H. Vlnařová – koordinátorka OV 

Místo:  zasedací místnost OV Kuří ve škole.  

 

Program:  

1) Informace z města/aktuální stav rozpracovaných projektů v Kuří a jejich plánovaný vývoj   

    (oprava mostku, hřiště V Roklích, chodník Květná, autobusová zastávka atd.) 

2) Přemístění pomníku 

3) Kanalizace v Kuří 

4) Různé – dotazy, diskuze 

 

Úvodem předseda OV Kuří Ing. Kořán přivítal všechny přítomné (cca 15-20 občanů a hosty – 

starostu města Říčany Ing. Michaličku a paní Vlnařovou, koordinátorku osadních výborů. Dále 

byly řešeny body z programu: 

• Plánovaná oprava mostku ev. č. 00312-2 (na návsi přes Pitkovický potok). Měla by 

proběhnout v časové návaznosti na stavbu chodníku v Květné ulici tak, aby byla 

zajištěna dopravní obslužnost Kuří. T.Kořán požádal koordinátorku OV paní Vlnařovou, 

aby zajistila (předala OV Kuří) včasné informace o případných dopravních omezeních... 

 

• Víceúčelové hřiště v Roklích 

Proběhlo několik jednání se zástupci MěÚ - mělo by dojít k vyhlášení VŘ na dodávku 

projektové dokumentace a dodávku první etapy výstavby, kdy by došlo k přesunu 

dětského hřiště a realizaci hřiště s umělým povrchem. V druhé fázi pak budou 

zhotoveny ostatní práce dle projektu. Beze změny – v roce 2021 nedošlo k posunu… 

prostředky na 1. etapu zhotovení hřiště byly přesunuty do roku 2022 (1,15 mil. Kč). 

Ing. Kořán požádal koordinátorku OV o prověření aktuální situace na MÚ. 

 

• Chodník Květná 

Na stavbu chodníku byla získána dotace a byl vysoutěžen dodavatel. Dle informace od 

pracovníků MěÚ započne realizace chodníku v jarních měsících. O souvisejících 

dopravních opatřeních budou občané informováni na webu města a na vývěsce OV 



Kuří – Ing. Kořán opět požádal koordinátorku OV o včasném informování OV Kuří tak, 

aby došlo k předání informace o dopravním omezení všem občanům. 

 

• Přemístění autobusové zastávky na Nupaky do centra na návsi 

OV se dohodl, že autobusová zastávka nebude mít záliv, a tím se zajistí zpomalení 

provozu. Po dvouletém vyjednávání a opakovaných jednáních, schůzkách a mailové 

korespondenci v posledních měsících došlo ke shodě OV Kuří se zástupci města, 

projektantem a policií ČR na konečné podobě zastávky, která bude v původně 

navrhované podobě, tedy bez zálivu na protilehlé straně stávající zastávky směr 

Říčany… Probíhá zpracování projektu. 

 

• Přemístění pomníku 

Zástupci města požádali v minulém roce OV Kuří o prověření možnosti přemístění 

pomníku ze zahrady u školy na jiné vhodné místo, a to v souvislosti s rekonstrukcí školy, 

resp. vznikem mateřské školy Kuřátko. Členové OV Kuří se shodli, že v současné době 

není přesun pomníku aktuální. Pro zachování důstojnosti tohoto pietního místa však 

bude instalován plůtek tak, aby děti z mateřské školy neměly do prostor pomníku 

přístup. Případný přesun pomníku může být pak jedna z variant budoucího 

architektonického řešení prostor návsi. 

 

• Kanalizace v Kuří 

V současné době probíhají v rámci dvoustranných dohod mezi městem a p. Vítem 

přípravné práce na stavbu ČOV (R. Vít pořídil vhodný pozemek na stavbu, musí 

proběhnout změna územního a regulačního plánu – D. Michalička přislíbil podporu). 

Zároveň je třeba započít přípravu na stavbu páteřního řadu kanalizace. V této 

souvislosti bude Ing. Kořán iniciovat zhotovení investičního záměru na pořízení 

projektové dokumentace (s ohledem na mnohaletou historii/snahu o odkanalizování 

Kuří je vysoce pravděpodobné, že související dokumentace v určité fázi rozpracování 

bude na MěU k dispozici.)   

 

• Architektonická studie prostor návsi 

S ohledem na nevyhovující dopravní řešení i vzhled stávajícího prostoru návsi dojde 

v první fázi k oslovení potenciálních zhotovitelů architektonické studie a poté k více 

kolové diskuzi a veřejnému projednání budoucí podoby návsi. 

 

Dále byly v diskuzi projednávány následující body (bude řešeno v rámci činnosti OV Kuří): 

- Požadavek na vyšší frekvenci kontrol rychlosti městskou policií/spolupráce 

s projektantem na zpomalení dopravy 

- Prověřit funkčnost studny na návsi (případně ji opravit) 

- Prověřit/Zajistit svozovou nádobu na oleje  



- Prověřit zrušení parkoviště na návsi 

- Propojení pěší stezkou V Roklích – Kuříčko 

- Pravidelná jednání OV a starosty města 1x za půl roku 

 

Zhruba ve 20:00 předseda OV Kuří poděkoval starostovi města i všem přítomným za účast a 

veřejnou schůzi ukončil. 

 

 

Zapsal a schválil: T. Kořán 

 


